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Valmistelija  
 Vs. hyvinvointikoordinaattori Väyrynen Kaisa 

 
Ennen kyläneuvoston kokousta pidetään kyläporinat Erkkilän 
koululla, jossa mukana hyvinvointijohtaja ja talousjohtaja 
keskustelemassa ajankohtaisista asioista. 

 
 
Esittelijä  
 Hyvinvointikoordinaattori Vähäkangas Meri 

 
Päätösesitys  
 Käydään keskustelua kyläporinoissa esille nousseista aiheista sekä 

kuullaan kylien kuulumiset. 
 

Päätös  
 Kylien kuulumisia käyty läpi. 
 Kuluvan kesän aikana vietetty Erkkilän kyläjuhlaa, jossa hyvin 

osallistujia. Paikalla myös viisi uutta perhettä, joille kylän puolesta 
tarjottu leivät. Kyläsuunnitelman teko meneillään, kyläläisille on ollut 
kysely Erkkilästä. Kyläyhdistyksen hallitus alkaa työstämään 
kyselyä. Kyläjuhla Erkkilässä ensi vuonna. Käyty läpi alustavaa 
kyläjuhlan suunnitelmaa, tapahtuma jo hyvin suunnittelutasolla. 
Erkkilässä myös tehty kartoitusta asuintonttien tarjonnasta, jolla 
saataisiin edistettyä Nivalan alueen muuttoliikennettä positiiviseen 
suuntaan. 

 Junttilassa aktiivinen vanhempainyhdistys, järjestetty tapahtumaa 
lapsille ja aikuisille. Ensi viikolla vanhempainyhdistyksen kokous, 
johon kaksi uutta jäsentä tulossa. 

 Nuorisovaltuusto käynyt eilen ulkoiluttamassa vanhuksia Mattilan 
palvelutalolla.  

 Haapaperällä kyläseura alkanut toimimaan, Haapaperä mukana 
Näkyvä-hankkeessa. Aloitettu pyöräilykypäräkampanja, jossa 
hankittu kaikille 1lk oppilaille pyöräilykypärät. 

 Järvikylällä uusi koulu rakenteilla, jonka rakentaminen etenee hyvää 
vauhtia. Koulun pitäisi olla valmis jouluna 2024.  

 Järvikylällä aktiivinen vanhempainyhdistys, paljon erilaisia 
tapahtumia järjestetty; toukokussa lapsille puuhapäivä, Katvalassa 
ollut kahvitustilaisuuksia, kalakisat pidetty, FarmiRun Pyssymäellä. 
Leader-hankkeella suunnitellaan kaukalonpohjan hankintaa 
Järvikylään sekä Junttilaan. 

 Kaupunginhallituksen terveisiä kuultu, säästötoimenpiteet 
keskustelussa. Erilaisia hankkeita, esim. Leaderia, pyritään 
hyödyntämään myös kylien kehittämisessä. 



 

 

 Koskenperällä pidetty kesän aikana 3 tanssit, kävijöitä ollut n. 
80hlö/kerta. Uudet kuntoportaat avattu kylälle. Kirjastotoimenjohtaja 
kertoo kuulumisia, kirjasto-auto liikkuu talviaikataululla. 
Marrasvalkeat nyt eri viikolla, eli suunnitteilla viikolle 47. 
Vanhustenviikolla runoesitys kirjastolla. 

 Keskustan alueella Niva-Kaijan vanhempainyhdistys saanut uuden 
hallituksen, jossa kaksi uutta jäsentä. 

  
 
 
 


